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Pre-Treatment | 治疗前
Treat To Complete: Set Realistic Expectations  
治疗至完成：设置实际期望

•  # of applicators needed 
所需的敷料器数量。

•  # of treatments needed to achieve desired results 
达到目标结果所需的治疗数。

Encourage proper hydration and food intake prior to treatment 
在治疗前，鼓励摄取适量的水分和食物

Enter the appropriate demographic information: 
输入适当的人口统计信息：

New: This client has never been to your practice. 
新客户：您未曾诊疗过此客户。

Current: This client has previously had services at your practice. 
现有客户：此客户先前曾在您的诊疗下使用您的服务。

Returning: This client has previously had a SculpSure treatment 
at your practice. 
回流客户：此客户先前曾在您的诊疗下接受 SculpSure 治疗。
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Sculpsure Treatment | SculpSure 治疗
Position and Place | 准备就定位

Place the belt on the bed, position patient, and attach the frames. 
将带子放在床上，让患者就位，并系上框架。 
Tighten belts so frames are positioned firmly against the skin and  
there is a pillowing of tissue within frame. 
系紧带子，让框架固定于皮肤，在框架内有枕垫。

Apply Lux Lotion | 涂上 Lux 乳液

Apply only a light sheen of Lux Lotion to the skin where the contact 
sensors sit. 
在置有接触传感器的皮肤涂上薄薄一层 Lux 乳液。

Note: Using excessive Lux Lotion can result in error message  
(codes F508-F511) which will be displayed on the user screen if 
applicators are not dry before use. | 请注意：在使用敷料器未经 
乾燥的情况下，若过度使用 Lux 乳液，将造成用户端屏幕上显示 
错误信息（代码 F508-F511）。

When securing the applicators in the frame, listen for two clicks. 
在确保框架内的敷料器时，聆听两个喀哒声。 
This ensures they are securely seated. 
这能够确保其稳当的放置。

Build Phase: 4 minutes | Sustain Phase: 21 minutes 
建立阶段：4 分钟 | 持续阶段：21 分钟
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Clinical Endpoint | 临床终点评估
Clinical Endpoint is the Zone Score 4 －  
NOT the energy setting 
临床终点评估为区域分数 4 － 非能量设置

•  Below 4 – Increase energy | 低于 4 － 增加能量 
•  Beyond 4 – Advance to Cool (ATC) | 低于 4 － 提前冷却 (ATC)

Client Comfort | 客户舒适度
If the client reports Zone Score >4 over entire treatment area, press ATC. 
Once cooling is complete, adjust the energy back to the pre-ATC setting. 
若客户反应整体治疗区域的区域分数大於 4，则按下 ATC 钮。一 
旦冷却完成，将能量调回ATC 前的设置。

If after adjustment the client still reports too much intensity, press  
ATC again and DO NOT readjust the setting back to pre-ATC settings.  
若调整后，客户仍反应太强烈，则再次按下 ATC 钮，切勿重新调整回 
ATC 前的设置。

ATC in Build Phase | 建立阶段的 ATC
•  40 seconds cooling | 冷却 40 秒
ATC in Sustain Phase | 持续阶段的 ATC
•  20 seconds cooling | 冷却 20 秒
Loss of contact >30 seconds | 失去接触超过 30 秒
•  Automatic 4.5 minutes of cooling will begin. 

将自动开始冷却 4.5 分钟。

Clinician MUST hit the start button to resume treatment. 
临床医师必须按下开始钮才可恢复治疗。

Dealing with hot spots | 处理热点
Confirm long axis of applicators are in full contact with skin, frames are 
positioned firmly against skin, and applicators are 90° to treatment area. 
Press and hold the applicator graphic in question until the screen flashes  
a pale blue. Leave the applicator in this suspended mode for 5-10  
seconds. | 确认敷料器的长轴完全与皮肤接触丶框架牢固地与皮肤 
接触丶敷料器与治疗部位呈 90 度。按下向内的敷料器图像， 
直到屏幕闪烁着淡蓝色。让敷料器处于暂停模式 5 到 10 秒。


